
 

Van de voorzitter 

Beste medebewoner, het doet me veel genoegen in deze nieuwsbrief te kunnen constateren 
dat alle coronamaatregelen inmiddels overboord zijn gekieperd, zodat we in onze 
Binnenhoftoren weer een compleet programma aan activiteiten kunnen presenteren. 
Natuurlijk is het virus niet verdwenen, verre van dat! Maar de meesten van ons durven 
inmiddels alweer meer dan een paar weken geleden, al blijft enige voorzichtigheid nog 
steeds geboden. Maar dat grote genoegen wordt alweer fors overschaduwd door een nieuw 
drama van ongekende grootte, de oorlog in Oekraïne. Schreef ik in mijn vorige column nog 
dat mijn generatie, en alle na mij, geen oorlog hebben meegemaakt, dit drama komt toch 
wel erg dichtbij, ook door de vele Oekraïense vluchtelingen die o.a. onze veilige kant 
opkomen. We moeten elke dag maar hopen dat de idioten in het Kremlin niet naar nog 
verschrikkelijker destructieve wapens grijpen.  

Laten we maar proberen om, naast die sombere gedachten en het meeleven met die arme 
Oekraïense mensen, van ons eigen veilige en welvarende leven in dit land te genieten. Naast 
de gezellige bijeenkomsten in onze toren, biedt de lente weer volop mogelijkheden om er 
dichtbij of wat verder op uit te trekken.  

De column in deze nieuwsbrief wordt mijn laatste. Ik stop als voorzitter van de bewoners-
commissie. Ook Lex Drieduite stopt als penningmeester. Als de ledenvergadering van het 
Huurdersplatform (u weet wel, het overkoepelende orgaan dat alle bewonerscommissies 
van alle SOR-complexen vertegenwoordigt) akkoord gaat, wordt Lex daar bestuurslid. En 
omdat Jos Sens al eerder gestopt is, hebben we 3 vacatures. Gelukkig hebben Bianca Toebak 
en Anne van Winkelhof al toegezegd lid te willen worden. Bij de Bewonersvergadering op 
26 april kunt u daar al of niet mee akkoord gaan. Het is de bedoeling dat Bianca het 
penningmeesterschap op zich neemt en dat Anne de coördinatie van activiteiten van Roelien 
Emmelot gaat overnemen. De commissie is hiermee akkoord gegaan om Roelien meer 
ruimte te geven voor haar communicatietaken. 

Dat houdt in dat we nog één nieuw lid zoeken die de bewonerscommissie wil gaan 
versterken, en we hopen dat we die op 26 april aan u kunnen voorstellen. Vindt u het 
belangrijk dat er mensen in de toren mooie activiteiten voor u organiseren en dat ze u 
vertegenwoordigen om zaken bij de SOR voor elkaar te krijgen? Overweeg dan serieus een 
lidmaatschap. Met name voor het overleg met de SOR is een gemotiveerde bewoners-
vertegenwoordiging meer dan noodzakelijk. En voelt u daar zelf niet zoveel voor, misschien 
heeft u een buurvrouw of buurman waarvan u denkt dat die dat best zou kunnen, maak dan 
eens een babbeltje met haar of hem.  

Ik wens u veel leesplezier met deze nieuwsbrief.  

Wil Fux 
voorzitter bewonerscommissie 

 



Bewonersvergadering 
Op dinsdag 26 april a.s. om 19.30 uur vindt voor 
het eerst sinds 2019 weer onze 
bewonersvergadering plaats. We hebben een 
uitgebreide agenda, met ook een aantal 
aftredende leden zoals u in het voorwoord van 
de voorzitter al kon lezen. Uiteraard hopen we 

dat, naast Anne en Bianca, nog een kandidaat zich uit uw midden zal aanmelden om onze 
commissie te versterken. Ook diverse ‘technische aangelegenheden’ staan op de rol, zoals 
domotica, vervanging raamrubbers, vocht/lekkage, stof, Feenstra, glasvezelnet, 
kerstversiering hal, duivenoverlast en roldeur autoliften. Binnenkort ontvangt u een 
uitnodiging om deze vergadering bij te wonen. 

The party is (bijna) over…. (door penningmeester Lex Drieduite) 
Op de jaarvergadering op dinsdag 26 april zet ik een streep onder vier jaar penningmeester-
schap bij de Bewonerscommissie BHT. Toen ik als nummer zoveel op iemands lijst van “wie 
zullen we hiervoor vragen?” aan de beurt was voor een gesprek, dacht ik even na. Ik ben 
huurder van het eerste uur, ik gedroeg me als huurder, zoals ik gewend was: goede morgen, 
goede middag contacten en verder niets. En ik “profiteerde” van de activiteiten van de 
organisatoren in de Bewonerscommissie: sjoelen, Happy Hour, af en toe een filmavond, 
enzovoort. Na enig overleg met mijn Marion heb ik positief gereageerd op de vraag of ik 
belangstelling had om in de BC te gaan functioneren als penningmeester. 
Heb ik vier leuke jaren in de BC doorgebracht? Ja en nee. Ja, omdat er genoeg animo in de 
BC was om activiteiten door te laten gaan of nieuwe activiteiten te verzinnen. Bijvoorbeeld 
de bingo met Cor Groote als hoofdorganisator. En activiteiten te schrappen als de belang-
stelling minimaal was: bijvoorbeeld de schaak- en damavond. Nee, in het spanningsveld 
rondom de technische problemen in ons gebouw. Af en toe leek het in de gesprekken van 
bewoners met ons of over ons alsof wij partij waren in hun huurovereenkomst in plaats van 
de SOR. Dat zorgde ook in de BC voor spanningen en dat was dus even (en nog steeds) 
wennen. Waarom vertrek ik? Ik ga verder met leuke dingen die ik voor de coronatijd ook 
deed, vaak samen met mijn Marion. Financiële zaken in een paar andere organisaties, maar 
ook genieten van het North Sea Jazzfestival in Ahoy of korte en lange vakantietrips. Of 
verder genieten van ons mooie Rotterdam. Het doet me plezier dat na 26 april Bianca 
Toebak als mijn opvolger aan de BC-tafel zitting gaat nemen – mits de vergadering akkoord 
gaat uiteraard. Misschien heb je iets aan mijn motto, dat ik vrijwel iedere dag gebruik: 
Vandaag is de eerste dag van mijn laatste 30 jaar…… 
 

Voorjaarsoverleg met SOR 

Op 6 april jl. vond het reguliere voorjaarsoverleg plaats tussen de bewonerscommissie en 
SOR. Er waren aardig wat noten te kraken. Tijdens onze bewonersvergadering op 26 april a.s. 
zullen we de stand van zaken ten aanzien van de diverse onderwerpen met u delen.  
 

Glasvezel….. niet glashelder  
Ook u heeft ongetwijfeld de afgelopen maanden diverse brieven of folders in uw bus 
gevonden (of zelfs iemand aan de deur gehad) van met name T-Mobile over de aanleg van 
een glasvezelnetwerk in Ommoord voor sneller internet. Daarin werd u verzocht zich aan te 
melden voor gratis installatie van de aansluiting op dit netwerk. Dit riep nogal wat vragen 



op: moeten we hier nu wel of niet op reageren en aan meedoen? De insteek van de 
bewonerscommissie was in eerste instantie dat het zinvol is hieraan mee te werken, omdat 
het glasvezelnet er sowieso gaat komen in heel Nederland. Tijdens ons voorjaarsoverleg met 
SOR op 6 april jl. begrepen wij echter dat installatie van zo’n aansluiting in ons gebouw 
(nog) niet is toegestaan. Dat kan pas wanneer SOR de provider toestemming heeft verleend 
ons gebouw te betreden en de aansluitingen te installeren en dat kan alleen als de provider 
voldoet aan specifieke voorwaarden die SOR stelt voor installatie, o.a. op het gebied van 
brandveiligheid. Dus ook al heeft u zich eventueel al aangemeld: geen enkele provider heeft 
op dit moment toestemming van SOR om in de Binnenhoftoren zulke werkzaamheden uit te 
voeren. Heeft u nog vragen hierover, neem dan contact op met SOR: 010-4445555 of 
contact@sor.nl.  

Activiteitencoördinatie 

We gaan na 26 april met frisse moed van start met een nieuwe 
activiteitencoördinator. Het afgelopen halfjaar is gebleken dat 
het combineren van twee tamelijk arbeidsintensieve taken 
(communicatie en activiteitencoördinatie) een behoorlijke klus 
is en schrijver dezes (Roelien Emmelot) is dan ook zeer 
verheugd dat ze een van haar twee stokjes mag overdragen. De 
afgelopen weken is al druk gewerkt aan de overdracht. Anne en 
ik hebben gezamenlijk gekeken naar bestaande activiteiten en 
ook naar nieuwe, die deels al in de pen zaten. Uiteraard hopen 
wij dat velen van u zullen deelnemen, want daar doen we het 
voor.  

De overzichten van april en mei hangen inmiddels in de vitrine in de hal. Zo kunt u meedoen 
met de paasbingo op 14 april, genieten van een Chinees buffet op 6 mei en op 19 mei kunt u 
een presentatie bijwonen van Wim Heistek over 12,5 jaar Binnenhoftoren en omgeving. En 
dat is uiteraard nog lang niet alles. Inmiddels richten wij onze blik alweer op de planning 
voor de maanden daarna. Voor juni staat onder meer de start van een BHT Wandelgroep op 
het programma. Regelmatig met elkaar wandelen in en rond Ommoord, gezellig en gezond! 
Marion Drieduite gaat hierin het voortouw nemen. Ook denken we al na over 12,5 jaar 
Binnenhoftoren (september 2022). Je feestjes moet je vieren nietwaar?  
 

Happy hour 

Tot nu vond ons gezellige happy hour altijd plaats op de laatste vrijdag van de maand. 
Omdat een flink aantal van onze nieuwe bewoners nog werkt en we hen ook in de 
gelegenheid willen stellen erbij te zijn, plannen we nu af en toe ook happy hours op de 
laatste zaterdag van de maand. We hopen natuurlijk dat dit zal betekenen dat we u, nieuwe 
bewoner, ook mogen begroeten. U bent van harte welkom! Uiteraard geldt dat voor 
iedereen; ook als u niet ‘nieuw’ bent, maar nog nooit bent geweest: schuif eens aan. Het is 
echt heel leuk. De eerstvolgende happy hour is op zaterdag 30 april van 16.00-18.00 uur. 
Graag tot dan! 
 

PC-dokter 
Op 25 februari vond in onze recreatieruimte de eerste sessie plaats met pc-dokter Rien Hess. 
Rien is actief als consultant voor SeniorWeb. U kon bij hem terecht met al uw vragen over 
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uw mobiele telefoon, tablet of laptop. Deze eerste keer was een succes en daarom komt er 
nu een vervolg en wel op vrijdag 22 april, 9.30-12.00 uur. Is er iets wat u wilt weten of wat 
steeds maar niet lukt? Dan is dit uw kans. Meld u uiterlijk 18 april aan bij Lex Drieduite: 
a.drieduite@upcmail.nl of 010-8434873. Per bewoner wordt een halfuur uitgetrokken tegen 
een speciaal BHT-tarief van 4,00 euro. Breng uiteraard wel het desbetreffende apparaat 
mee. 

Oranje traktatie op Koningsdag 
Een extra feestelijk koffie-uurtje en nu eens niet op dinsdag, maar 
op woensdag! Op 27 april, Koningsdag, bent u van 10.00-12.00 uur 
welkom in onze recreatieruimte voor het koffie-uurtje mét daarbij 
een oranje lekkernij (drie keer raden). Schuift u aan op 27 april en 
hebt u wel zin in wat lekkers? Laat dit dan uiterlijk 26 april weten 
aan Nettie Hogenbirk, tel. 06-81416791. Dan staat er op 27 april 
niet alleen koffie/thee, maar ook een traktatie voor u klaar.  

Uitgespeeld 
Begin maart hebben we afscheid genomen van de piano in 
onze recreatieruimte. Drie sterke bewoners (Hans Klein, Jos 
Sens en David Hamilton, v.l.n.r.) hebben met vereende 
krachten de piano afgevoerd en ontmanteld. Het was al met al 
nog een hele klus, want zo’n piano legt toch heel wat gewicht 
in de schaal. Een uitgebreider verhaal hierover leest u op: 
https://bht010.nl/exit-piano/.  

Vier het leven! 
Wilt u graag eens naar het theater of een concert, maar liever niet alleen of vindt u het lastig 
alles zelf te regelen? Dan is de Stichting Vier Het Leven misschien iets voor u. Zij organiseren 
culturele activiteiten voor ouderen (65+) waarbij vrijwilligers u thuis ophalen en na afloop 
ook weer thuisbrengen. Een aantal bewoners van de Binnenhoftoren maakt al regelmatig 
gebruik van Vier Het Leven en zij zijn er erg positief over. Meer informatie vindt u op hun 
website: https://4hetleven.nl/. U kunt Vier Het Leven ook bellen, op werkdagen tussen 9.00 
en 18.00 uur: 035-5245156. 

Contact met de commissie  
Heeft u ideeën, vragen of suggesties: wij horen graag van u. Doe een briefje in de brievenbus 
van de bewonerscommissie in de hal of stuur een e-mail naar pauline.montijn@gmail.com of 
– als het onze website betreft – naar roelien.emmelot@gmail.com.  

Handige telefoonnummers  

Prettig om deze nummers bij de hand te hebben: 
SOR:     010-4445555   Bakker Arkel (reparatie): 088-4447311    
Niko (videofoon, deurbel):  088-0159651   RRS (verstoppingen riool): 010-2921414 
Feenstra (verwarming etc.):  088-8455000   Mitsubishi Elevator Europe (liften): 0318-586540 
ThyssenKrupp (autoliften): 0800-2473650 Grofvuil afvoeren (gemeente R’dam): 14010 
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